
Verslag bestuursvergadering 2 september 2024 CONCEPT
Aanwezig: Eugene (voorzitter), Yvonne (algemeen bestuurslid), René (webmaster), 
Wim (penningmeester, notulist).

1. Hoe gaat “ie?
Allen vertellen over hun vakantieperiode.
René heeft i.v.m. zorgtaken voor zijn vader beperkt tijd, maar kan de basiszaken voor
onze website wel doen.
In de zomerperiode knapten Silvia en Dionne, gebruikers van Vechtensteinlaan 12-
16, de hal op. De hal is nu een mooie ruimte geworden. Met een plant van Yvonne.

2. Onze groepsactiviteiten
René:seizoenswandeling, langeafstandswandeling, wandeling Tjerk en Marina en 
zondagwandeling lopen goed, zei het laatsgenoemde voor sommigen wat traag. Met 
Saskia gaat het qua gezondheid beter.
Wim: voorbereiding wandelweekend 26/27 oktober ABK-huis loopt ook goed.
René: de muziekgroep is na de vakantie gestart met enkele nieuwe leden waaronder
Kees Blomhert. René schaft enkele muziekstandaards aan.
Eugène: van de boekbindgroep is één persoon afgehaakt vanwege de afstand; twee 
nieuwe dames zijn in de zomer doorgegaan en Nico kan nog niet deelnemen 
vanwege familie-omstandigheden.
De yogagroep is vandaag weer gestart met 8 deelnemers, één neemt deel via 
internet.
Leesgroep start 27 september met boek "Mevrouw mijn moeder” van Yvonne Keuls. 
Zijdeschildergroep start 2 oktober.

3. Mens en Natuur, activiteiten najaar en vroege voorjaar
Wandeling drie volkstuinen NO-Utrecht: Yvonne stelde Ludy een datum voor.
Zij vraagt Ludy ook of een excursie mogelijk is naar het voedselbos in Nieuwegein.
Eugène vraagt Wim Baas of in het voorjaar weer een excursie mogelijk is naar diens 
moeras-en stinzenplantentuin in Westbroek.
Een excursie in het zuiden van onze regio is een wens die tijdens de excursie 
valwindbos Leersum naar voren kwam.
Eugène constateerde dat het bestuur de excursies nu draagt en dat er behoefte is 
aan uitbreiding van het bestuur met een activiteitencoördinator. Dit is ook een item 
voor onze vrijwilligersbijeenkomst op 16 oktober aanstaande. Yvonne wijst op het 
belang van samenwerking (zoals met Ludy van volkstuin De Pioniers). 

Als er meer bekend is over komende excursies komt dit in de volgende ronzendmail.
Na de vorige rondzendmail kreeg René 10 aanmeldingen voor toezending!
 
4. Notulen 4 juni 2024, vaststelling en n.a.v.
Op voorstel van Eugène worden actiepunten 1 t/m 4 afgevoerd (staan al lang op de 
actielijst zonder resultaat);
7 (map notulen) wordt afgevoerd omdat dit is opgelost door René;
8 betreft onze inventaris, zie verder onder agendapunt 5;
10 wordt p.m., René wacht landelijke info over nieuw format voor de website af;
11 kan ook afgevoerd worden, Wim blijft info van Ad Hoc ontvangen over (sommige) 
van hun ruimten.



Wim: de borgsom van € 400,00 is ontvangen van Ad Hoc; volgens Eugène krijgen we
daarom van Ad Hoc nu geen info meer over hun beste panden.

5. Inventaris
Ons orkest Jeudi heeft 10 stoelen nodig zonder armleuning en stapelbaar.
Bij de Boorstraat waren destijds geschikte stoelen aanwezig. Wim zal in de 
Boorstraat kijken of we er 10 kunnen krijgen of kopen.
 
6. Vrijwilligersbijeenkomst 16 oktober 13.00 - 15.30 u
Yvonne vond een cateraar voor de broodjes e.d. en wil zelf soep maken.
Wat betreft het programma denken we aan het volgende:

- iedere groep verteld hoe het gaat en wat de ideeën en wensen zijn;
- vanuit het bestuur vertellen we onze belangrijkste punten waaronder de 

gewenste uitbreiding met een secretaris en activiteitencoördinator.
Volgende vergadering stellen we de agenda op. We kijken daarvoor ook naar het 
verslag van de laatste ALV.

7. Huisvesting
Wim kreeg een rondleiding bij De Wilg. Er zijn daar mooie voor ons geschikte 
ruimten, maar deze zijn niet continu beschikbaar en de tarieven (per dagdeel) zijn 
voor ons te hoog. We hebben geen goede tekst over onze huisvesting (geschiedenis,
beschrijving gewenste ruimte, eigen honk of medegebruik, kosten etc.). Wim maakt 
een tekstvoorstel voor de volgende rondzendmail.
Eugène neemt contact op met Wopke over huisvestings- en subsidiemogelijkheden 
via de gemeente.

8. Nivon 100/2030 en komende Nivonraad
16 november 2024 is de conferentie ter afsluiting van Nivon100 / visies Nivon 2030;
23 november 2024 is de Nivonraad in Morgenrood.
Deze bijeenkomsten kunnen we de komende bestuursvergaderingen voorbereiden.

9. Volgende vergadering
dinsdag 8 oktober 2024 13.00 u- 15.00 u, Vechtensteinlaan 12-16
 
Actiepunten

1. Eugène neemt contact op met Jan Paul Veenhuizen over de vraag wel/geen 
stichting voor afdeling Nivon Utrecht.

2. Yvonne vraagt het landelijk bureau de factuur voor de Nivon-100 postzegels.
3. Yvonne vraagt Ludy of een excursie mogelijk is naar het voedselbos in 

Nieuwegein.
4. Eugène vraagt Wim Baas of in het voorjaar weer een excursie mogelijk is naar

diens moeras-en stinzenplantentuin in Westbroek.
5. Wim kijkt in de Boorstraat of we 10 stoelen kunnen krijgen of kopen.
6. Wim maakt een tekstvoorstel voor de volgende rondzendmail over huisvesting

Nivon Utrecht.
7. Eugène neemt contact op met Wopke over huisvestings- en 

subsidiemogelijkheden via de gemeente.
8. René schaft een aantal muziekstandaards aan voor Jeudi.

p.m. voor René: het komende nieuwe format voor de website.  




